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Naše názory bohužel nemohly zaznít, lituje šéf strany
DOMOV David Tygr Ploc
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FOTO - archiv Davida Tygra Ploce

Jsme rádi, že jsme mohli podpořit skvělou akci a být při

tom, ale bohužel nám nebylo dopřáno národu sdělit naše

návrhy na řešení, uvedl pro iportaL24.cz předseda strany

DOMOV David Tygr Ploc. Ačkoli na včerejší protivládní

demonstraci na pražském Václavském náměstí našel jen

slova chvály, mrzelo ho, že nedostal coby řečník předem

dohodnutý prostor na pódiu.

»Jsme rádi, že jsme tuhle skvělou akci mohli podpořit. Splnila

očekávání lidí, kteří již dále nezvládají fungování, respektive

nefungování této probruselské a proukrajinské vlády,« řekl dnes,

s odstupem jednoho dne, Ploc. »Dle našich odhadů se na Václaváku

shromáždilo minimálně 100 tisíc lidí a vzduchem byla cítit energie
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velkých českých srdcí, jež se spojila v tento výjimečný den. Doufám,

že toho bude začátkem potřebné změny, na kterou všichni již

netrpělivě čekáme,« uvedl pro iportaL24.cz.

 

Včerejší demonstrace na Václavském náměstí v Praze FOTO –

iportaL24.cz/Roman Blaško

I proto, že byla akce, jak sám tvrdí, »výjimečná«, mrzí jej, že nemohl

za stranu DOMOV před zaplněným náměstím vystoupit. »Vypadá to

tak, že naše názory neměly zaznít. Oproti původní domluvě a

slíbenému stručnému prostoru, jako měli ostatní účastníci, mi toto

bylo až na místě odepřeno. Pravděpodobně někdo nechtěl, abychom

na místě nabízeli naše řešení a upozorňovali na skutečné ohrožení

života zdraví našich občanů. Je možné, že naše jasná stanoviska a

systémová řešení neměla být na této demonstraci vyslyšena,« řekl

Ploc.
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Podle něj mnozí řečníci sice perfektně zhodnotili současný stav

politiky v České republice a hlavně nefungování vlády Petra Fialy,

ovšem jen málokdo nabízel skutečné řešení. »Chtěl jsem přímo na

pódiu sdělit, že potřebujeme ruský plyn a DOMOV dlouhodobě

nabízí osobní účast při vyjednávání o dodávkách levného plynu,«

řekl lídr volební koalice PRAHA NÁŠ DOMOV pro nadcházející volby

do Zastupitelstva hlavního města.

»Dále jsem chtěl národ upozornit, abychom nezapomínali během

skvělé atmosféry na Václavském náměstí na bezprostřední ohrožení

života a zdraví, zejména seniorů a dětí, a to připravovanou

vyhláškou o regulaci teploty. V případě, že takto projde, budou

umírat důchodci a malé děti, protože termoregulace zdravého

dospělého člověka je jiná oproti těmto rizikovým skupinám,« řekl

Ploc, který chtěl na demonstraci vyzvat, že je potřeba projednávání

této vyhlášky blokovat a opět vyrazit do ulic. »Zároveň jsem ale chtěl

občany pozitivně motivovat a předat trochu dobré energie, což za

mě udělali ostatní kolegové řečníci,« dodal již smířlivěji Ploc s tím,

že je rád, že strana DOMOV mohla být na místě a »v zárodku naděje,

že se věci v České republice mění k lepšímu.«

(pk)

 

 

https://www.iportal24.cz/featured/ploc-povede-kandidatku-praha-nas-domov-ve-volbach-do-zhmp/

